
 

 

 

 
Motie 8 Afvalscheiding bij de Bron 

 

Datum ingekomen 15 december 2015 

Volgnummer   

Status  

Registratienummer Bij15-807 

 

Onderwerp 

 Afvalscheiding binnen kader strategie duurzame ontwikkeling 
 
 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 15/16 december 
2015  
 
 
Constaterende dat: 

- Gemeente Heerhugowaard een belangrijke voorbeeldrol speelt als het gaat om 
het stimuleren van duurzaamheid en energieneutraliteit in de gemeente, hetgeen 
als gezamenlijke ambitie wordt gezien;    

- Een belangrijk deel van het omschakelen naar een duurzamere samenleving de 

omgang met afval is en de HVC hierin een positieve en productieve rol speelt;   

- Er tegenwoordig veel manieren zijn om plastic afval op een goede manier te 

recyclen;  

- Er een plastic-ophaal-pilot plaatsvindt in Heerhugowaard maar er vooralsnog 

geen structurele oplossing is voor het vraagstuk;   

- De gemeente de ‘cradle to cradle’ filosofie hoog in het vaandel heeft staan en 

erkent dat om tot een duurzamere gemeente te komen er aandacht moet zijn voor 

het scheiden en recyclen van afval, met name waar het plastic- en kunststofafval 

betreft.  

 
Overwegende dat: 

- Scheiden van plastic afval bij de bron een belangrijke stap is naar efficiënte 

recycling;  

- Effectieve scheiding zo dicht mogelijk bij de burger gefaciliteerd moet worden;  

- In andere gemeenten succesvolle proeven zijn geïnitieerd met bijvoorbeeld 

duobakken waarin plastic direct gescheiden kan worden (zie bijlagen);  

 
 

  
 



 

Spreekt uit:  
 
 
  

Dat het voor een duurzame toekomst van belang is dat er een structurele oplossing komt om (plastic) 

afval in een vroegtijdig stadium te kunnen scheiden teneinde een betere recycling te garanderen.  

 

 

 
Draagt het College op: 
 

1. Na afloop van de lopende ‘plastic-pilot’ binnen het programma Stadsontwikkeling 
Ontwikkeling/Stedelijk Beheer op zoek gaan naar een structurele oplossing voor 

het afvalscheidings- en recyclingsvraagstuk.  

2. Deze oplossing kenbaar te maken aan de commissie Stadsontwikkeling voor het 

zomerreces van 2016 met als streefdoel deze voor eind 2016 te implementeren.   
 

 

En gaat over tot de orde van de dag, 

  

 

 

Fractie Nederland Duurzaam 

Freek Marchal 

 


